
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 7. juli 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1162
Vil ministeren redegøre for, om implementeringen af runderingshold i Nyborg Fængsel 
og Renbæk Fængsel forventes at blive udbredt til andre fængsler, herunder Enner Mark 
Fængsel, mener ministeren, at det er løsningen på Kriminalforsorgens rekrutterings-, 
fastholdelses- og arbejdsmiljøudfordringer, og vil ministeren redegøre for om det er i 
overensstemmelse med kriminalforsorgsaftalen, hvoraf det bl.a. fremgår at ”Det er derfor 
vigtigt for aftalepartierne, at der sikres bedre arbejdsvilkår for fængselsbetjente. Det vil 
også medvirke til at skabe bedre forudsætninger for i fremtiden at kunne rekruttere og 
fastholde dygtigt personale, hvilket er fundamentet for en velfungerende kriminalforsorg”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand
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